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Maastricht, 6 januari 2025 
 

Betreft: Schriftelijke vragen SP inzake de mogelijke concentratie van voedselbanken in Maastricht. 

 
Geacht college, 

Vanuit de stad bereiken ons signalen over mogelijke veranderingen met betrekking tot de 
voedselbanken in Zuid-Limburg en andere initiatieven die actief zijn op dit terrein in Maastricht. Zo 
vernamen wij via de website van ‘De Gouwe’ dat er wordt gewerkt aan het opzetten van één 
centrale voedselbank voor Maastricht, gevestigd op één locatie en ingericht volgens het 
zogenaamde supermarktmodel. ‘De Gouwe’ geeft aan dat zij rond 15 januari een besluit wil nemen 
over de voortzetting van haar activiteiten in 2025, afhankelijk van de ontwikkelingen. Momenteel is 
haar dienstverlening stilgelegd. Over de status van andere partijen in de stad hebben wij op dit 
moment geen duidelijkheid. 

Een dergelijke concentratie van (vrijwillige) voedselhulp zou een ingrijpende verandering betekenen 
voor vele betrokkenen. Wij horen dat er onder vrijwilligers en cliënten in de wijken veel onrust en 
onzekerheid heerst, mede door een gebrek aan inspraak en informatie over de voorgenomen 
plannen. 

De SP acht het van belang dat de raad nauw betrokken wordt bij een verandering van deze omvang. 
Daarnaast vragen wij ons af of deze ontwikkeling strookt met het streven van uw college om op 
meerdere terreinen buurtgericht te werken. Wij willen daarom de volgende vragen aan u 
voorleggen. 

1. Kan de wethouder een overzicht geven van de voorgenomen ontwikkelingen rondom 
voedselbanken in Maastricht? Is er een projectplan of tijdspad opgesteld? Zo ja, mag de 
gemeenteraad dat van u ontvangen? 

2. Zijn er al concrete plannen uitgewerkt? Zo ja, kunnen wij deze inzien? 
3. Welke organisaties zijn betrokken bij deze ontwikkelingen? 
4. Waarom is er gekozen voor de centralisatie van voedselbanken in Maastricht? 
5. Wie neemt de leiding in dit proces? Wat wordt de formele structuur van de nieuwe 

voedselbank? 
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6. Welke rol speelt de gemeente bij deze veranderingen? 
7. Wat is de beoogde locatie en werkwijze van de nieuwe organisatie? 
8. Wat zijn de voordelen van deze transitie volgens het college? 
9. Zijn er ook mogelijke nadelen? Indien ja, welke, en hoe worden deze aangepakt? 
10. Wordt de hulpverlening aan kwetsbare inwoners door deze veranderingen niet in gevaar 

gebracht? 

Hoogachtend, 

Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP 


